
23e Berenloop: omstandigheden beter dan verwacht 
 
Er was het hele weekend regen voorspeld, en harde wind. Maar gelukkig kwam 
daar afgelopen zondag tijdens de 23e Berenloop maar weinig van terecht. En 
daar waren zowel de organisatie als de ruim 5.000 deelnemers aan de halve en 
hele marathon erg blij mee. Het betekende dat er prima tijden werden gelopen 
en de sfeer zowel onderweg als bij de finish vooral vrolijk en feestelijk was.  
 
Op de halve marathon op zondag stonden ruim 4.000 lopers aan de start, op de hele 
afstand een kleine zeshonderd. Ze genoten onderweg zichtbaar van de 
aanmoedigingen van de supporters en de vele vrijwilligers, de muziek en de 
versieringen in de vorm van vrolijke vlaggen, beren in alle soorten en maten en fraaie 
erepoorten. Bij de finish in de Torenstraat was traditiegetrouw voor de lopers de rode 
loper uitgerold en werden alle lopers als ware winnaars onthaald. Na de finish 
ontving de deelnemers een medaille en een herinneringsshirt (dit jaar paars) en 
stond er warme bouillon, sportdrank en fruit klaar. 
 
Geen parcoursrecord 
Op de hele marathon was Olfert Molenhuis uit Assen de afgetekende winnaar in 
2:28:59. Hij was daarmee ruim vier minuten sneller dan de nummer twee, Iwan 
Kamminga uit Nieuwe Pekela. Molenhuis won vorig jaar de halve marathon en wilde 
dit jaar een poging doen om het parcoursrecord (2:27:20, gelopen in 2010 door 
Remon van Lunzen) te verbeteren. “Vorig jaar was mijn debuut op Terschelling en 
het is mooi om hier terug te komen”, aldus Molenhuis. “Ik ging weg op het 
parcoursrecord, al wist ik dat het lastig zou worden omdat mijn voorbereiding niet 
ideaal was. Tot zo’n 25, 30 kilometer leek het goed te gaan, maar toen ik van het 
strand af kwam bleek de tank toch leeg. Volgend jaar moet ik maar weer een poging 
wagen, en dan met een betere voorbereiding.” 
 
Huwelijk 
Ook de winnares van de hele marathon, Marjan Helmantel uit Eelde, die in 3:07:19 
binnenkwam, had eigenlijk geen concurrentie. De nummer twee bij de vrouwen, 
Laura Batterink uit Westerbork, kwam pas ruim tien minuten later over de streep. 
Ook vorig jaar kwam Helmantel als eerste vrouw over de finish, al heette ze toen nog 
Oostinga. Destijds werd ze op de finish opgewacht door haar vriend Eric die haar ter 
plekke ten huwelijk vroeg. “Het is heel bijzonder om hier nu weer te mogen winnen”, 
aldus een opgetogen Helmantel.  
 
Persoonlijk record 
Op de halve marathon was de winst bij de heren voor Paul Geertsma uit Goutum. Hij 
liep met 1:11:44 een dik persoonlijk record. “Schitterend om hier een pr te lopen”, 
aldus Geertsma. Taco Schaaf uit Zwolle volgde met een kleine minuut achterstand; 
Erik Akkerman uit Meppel legde beslag op de derde plek. Bij de vrouwen liep Jessica 
Oosterloo uit Appelscha in 1:21:45 onbedreigd naar de winst, op ruim drie minuten 
gevolgd door Tess Boekema uit Amsterdam. Ook vorig jaar was Oosterloo de 
snelste dame op de halve marathon.  
 
Vrijwilligers 
Na afloop toonde Willem Gerrits, sinds dit jaar voorzitter van de werkgroep, zich heel 
tevreden over het verloop van de Berenloop. “Ik kijk op een geweldig evenement 
terug. We hebben heel veel mazzel met het weer gehad. Alleen ’s avonds bij het 
opruimen viel er een beetje regen.” Hij sprak zijn grote dank uit aan alle vrijwilligers. 
“Want zonder hen zijn we niks.” Ook prees hij de inzet van de diverse instanties. “De 



samenwerking met de hulpdiensten, de gemeente, Staatsbosbeheer en SV Friesland 
is altijd erg goed. Zo mochten we een auto lenen van Staatsbosbeheer om het 
parcours uit te zetten, dat was erg fijn. Ook kregen we een bijdrage van de provincie 
Fryslân, waar we natuurlijk heel blij mee waren.”  
 
Geweldige sfeer 
Bij de deelnemers zag Gerrits, die tijdens het evenement bij de finish stond, vooral 
blije gezichten. “Er waren mensen die hun pr verbeterden, er waren mensen die voor 
het eerst meededen, het was een en al vrolijkheid. De sfeer is geweldig, het is echt 
een groot feest, en dat krijg je ook terug van de deelnemers. Zelfs toen we 
gisteravond in de regen aan het opruimen waren, kwamen er nog mensen op ons af 
om ons te bedanken.”   
 
Inzet 
Gerrits vond het bijzonder om dit keer als voorzitter te mogen fungeren. “Ik heb zelf 
vijf keer meegedaan aan de Berenloop en zit voor het derde jaar in de organisatie 
waarvan nu de eerste keer als voorzitter. Ik wil niet alleen het team, maar ook mijn 
voorganger Dirk de Boer bedanken voor alle inzet al die jaren. Voor mij is het op 
deze manier een gespreid bedje.” 
 
Marathon meer aandacht  
Voor de editie van volgend jaar had Gerrits nog een nieuwtje in petto. “Volgend jaar 
zijn we van plan om eerst de marathon te laten starten en daarna de halve. Op die 
manier zijn we niet alleen eerder klaar, waardoor we de vrijwilligers ontlasten, maar 
krijgen ook de marathonlopers de eer die ze verdienen. Ook de mensen die er wat 
langer over doen, verdienen de aandacht en aanmoedigingen van het publiek.” 
 
 


